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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Koľko majiteľov psov a prevádzok so stráženými psami sa skontrolovalo tohto roku? A či 
boli vyrubené nejaké pokuty, že nezaplatili tí majitelia dane za tých psov.  
 
Mgr. Cabada: 
Mestská polícia doposiaľ prešla okolo 50 prevádzok. Robí sa súpis, podnikatelia sú vyzývaní 
k tomu, že v prípade, že majú vo svojich prevádzkach psa, aby si splnili svoju zákonnú 
povinnosť. Čiže všetko je to v štádiu riešenia, ale pracujeme na tom.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Budúci rok, ako to vidí pán náčelník? 
 
Mgr. Cabada: 
No, vieme si to odkontrolovať. Pokiaľ niektorí podnikatelia budú natoľko zodpovední, že si 
tých psov prihlásia, následne urobíme kontrolu, ale spoliehať sa môžeme hlavne na oznamy 
možno od vedľajších podnikateľov, ktorí nám oznámia, že ten podnikateľ má psa a neplatí 
zaňho a na základe toho tam musíme urobiť kontrolu. Ale z vlastnej aktivity sme teraz 
vykonali kontrolu v tých 50-tich prevádzkach. Policajti, ktorí majú pridelené jednotlivé 
sektory si behajú tie svoje sektory, prechádzajú si tie hospodárske dvory, podnikateľské dvory 
a robia mi taký súpis tých informácií.  
 
MVDr. Hrdlík: 
A keď to zistíte, že neplatí, tak potom čo, právne oddelenie čo spraví? Dajaká pokuta bude, 
alebo len napomenutie, ty-ty-ty, alebo jak? 
 
Mgr. Cabada: 
No, mala by pokuta, ale ja verím tomu,  že tí podnikatelia v Trebišove sú natoľko zodpovední, 
že si splnia svoje povinnosti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 


